
2014D21677 Lijst van vragen 

De algemene commissie voor Wonen en Rijksdienst heeft de Minister 
voor Wonen en Rijksdienst de volgende vragen ter beantwoording 
voorgelegd over de brief van de Minister over het onderhandelaarsak-
koord inzake substantieel bezwarende functies (Kamerstuk 24 587, 
nr. 584). 

Voorzitter van de commissie, 
De Rouwe 

Adjunct-griffier van de commissie, 
Verstraten 
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Nr. Vraag 

1 Waarom wordt bij de overgangsregeling ten behoeve van SBF1-
regeling niet meer dan nu rekening gehouden met het daadwerke-
lijk aantal gewerkte SBF-dienstjaren? Waarom wordt niet aangeslo-
ten bij de vorige overgangsregeling? Waarom is uiteindelijk 
gekozen voor de voorwaarden en grenzen zoals deze nu 
voorliggen? 

2 Hoeveel belanghebbenden vallen niet onder de voorwaarden van 
deze overgangsregeling? Waarom wordt voor hen niets geregeld? 
Zijn de bewindspersonen bereid om deze overgangsregeling nog 
eens tegen het licht te houden? Zo nee, waarom niet? 

3 Wat is de reden dat SBF-ers de mogelijkheid krijgen om te kiezen 
tussen de oude en de nieuwe regeling? In hoeverre worden zij 
voorgelicht over de gevolgen die de keuze per persoon met zich 
mee kan brengen? Kortom, hoe wordt rekening gehouden met 
maatwerk en wie licht hen daarover in? 

4 Wat gebeurt er met de SBF-ers die bijvoorbeeld vanaf 1 augustus 
2014 met SBF-verlof gaan? Vallen deze de eerste twee maanden 
nog onder de oude regeling en daarna onder de nieuwe? 

5 Hoe worden de SBF-ers, die inmiddels al met pensioen zijn, op de 
hoogte gebracht van het bestaan van de mogelijkheid om compen-
satie aan te vragen? Waarom komen alleen SBF-ers die voor 
1 januari 2013 met SBF-verlof zijn gegaan in aanmerking voor deze 
compensatie? 

6 Wat gebeurt er met de medewerkers die bijvoorbeeld tussen de 15 
en 19 jaar een SBF-functie hebben bekleed? Klopt het dat zij 
volgens dit voorstel geen compensatie ontvangen? Zo ja, waarom 
niet? 

7 Klopt het dat in het voorstel van het Ministerie van Binnenlandse 
zaken en Koninkrijksrelaties de AOW2-gat-compensatie was gesteld 
op een bruto-uitkering ter grootte van het aantal maanden 
verhoging van de AOW-leeftijd vermenigvuldigd met het bedrag 
van de bruto AOW voor ongehuwden, namelijk € 1.099,37? 
Waarom is dit bedrag verlaagd naar 70% van het wettelijk mini-
mumloon, te weten € 1.039,92? Hoeveel zal daar van over blijven 
na belastingaftrek? 

8 Hoe verhoudt deze compensatie zich tot de maandelijkse 
AOW-uitkering? 

9 Wat betekent de compensatie voor eventueel ontvangen toeslagen 
van de Belastingdienst, zoals de zorg- en huurtoeslag? Zullen deze 
terugbetaald dienen te worden? Zo ja, op welke manier worden zij 
hiervoor gecompenseerd? Indien zij niet worden gecompenseerd 
kan dan worden toegelicht waarom niet? 

10 Waarom behoudt een verplichte VWNW3-kandidaat in de aanvul-
lende afspraken zijn SBF-rechten wel bij herplaatsing in een 
SB4-functie en niet bij herplaatsing in een niet-SB-functie? 

11 Hoe groot is de kans dat een verplichte VWNW-kandidaat zijn of 
haar SBF-rechten mag houden en dus in een SB-functie kan worden 
geplaatst? Hoeveel SB-functies kunnen de komende jaren worden 
vrijgemaakt? Hoe zit dat bij niet-SB-functies? 

12 Wat gebeurt er met VWNW-kandidaten die niet verzoeken om 
ingeschreven te worden in een pool, van waaruit ze op verschil-
lende plaatsen en werkzaamheden kunnen worden ingezet? Kan 
uitgebreider worden toegelicht om welke werkzaamheden het 
binnen of buiten DJI5 gaat? 

13 Waarom kunnen VWNW-kandidaten maar gedurende de eerste zes 
maanden gebruik maken van een voorziening analoog aan 
arrangement C van de Tijdelijke regeling? Wat betekent dit voor de 
huidige verplichte VWNW-kandidaten? 
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Nr. Vraag 

14 Wat wordt bedoeld met een compensatie van twee SBF-
uitkeringsmaanden netto? Wordt hiermee gedoeld op de hoogte 
van het brutobedrag van de SBF-uitkering dat uiteindelijk netto 
wordt uitgekeerd? Hoe hoog zal de uit te keren vergoeding 
uiteindelijk bedragen na belastingafdracht en kan dit uitgebreid 
worden onderbouwd? 

15 Zal de compensatie in mindering worden gebracht op de SBF-
uitkering, indien de bijverdienmarge op die manier wordt 
overschreden? 

16 Waarom bedraagt de compensatie maar twee uitkeringsmaanden? 
Waarom niet meer dan dat? In hoeverre doet deze compensatie 
recht aan de situatie waarin gepensioneerde SBF-ers zich 
bevinden? Kan deze belangenafweging uitgebreid worden 
toegelicht? 

17 Is bij het bepalen van de hoogte van de compensatie rekening 
gehouden met de berekeningen die de SBF-groep zelf heeft 
gemaakt van de financiële consequenties van de huidige SBF-
regeling en de compensatie die nodig is om die zoveel als mogelijk 
te vergoeden?6 Zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet? 

18 Hoeveel mensen zullen hiervoor in aanmerking komen en hoe 
groot is het budget dat vrijgemaakt is om deze mensen te compen-
seren? Kan dit budget worden uitgebreid? Zo nee, waarom niet? 

19 Wat is het verwachte aantal medewerkers van de DJI dat van de 
SBF regeling gebruik zal maken? Hoe wordt de Kamer geïnfor-
meerd over het verloop van dit aantal? 

20 Wat is het verwachte aantal medewerkers van de DJI dat van 
VWNW-trajecten gebruik zal maken? Hoe wordt de Kamer 
geïnformeerd over het verloop van dit aantal? 

21 Welke effecten worden verwacht op de werkgelegenheid? 
22 Welke effecten worden verwacht met betrekking tot gedwongen 

ontslagen bij de DJI?

1 SBF: Substantieel Bezwarende Functie
2 AOW: Algemene Ouderdomswet
3 VWNW: Van Werk Naar Werk
4 SB: Substantieel Bezwarende
5 DJI: Dienst Justitiële Inrichtingen
6 Zie ook http://sbfmoeteerlijk.nl/corsp-2014/9-1-14-schaderapport/ en http://sbfmoeteerlijk.nl/
corsp-2014/20-1-14-compensatie/
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